
وزیر دفاع: نیروهای مسلح توانستند بحران 
ناشی از سیل را به خوبی کنترل کنند

وزیر دفاع گفت: ارتش، سپاه، ناجا و وزارت دفاع با تقسیم کار 
مناسب و کار شبانه روزی و پرحجم و پای کار آوردن همه تجهیزات 

امدادی توانستند بحران ناشی از سیل را به خوبی کنترل کنند
امیر سرتیپ حاتمی وزیر دفاع در جریان سفر به استان خوزستان 
و بازدید از روند خدمت رسانی به سیل زدگان، با حضور در قرارگاه 
ارشد  فرماندهان  با  نشستی  در  خوزستان  مسلح  نیروهای  کربلای 
نیروهای مسلح منطقه به بررسی آخرین اقدامات و راهکارهای نیروهای 

مسلح در مقابله با سیل اخیر خوزستان پرداختند.
امیر سرتیپ حاتمی در این نشست با بیان اینکه در سه دهه اخیر 
شاهد خشکسالی تدریجی بوده ایم و تمامی توجه ها به چگونگی برطرف 
کردن واگذار از این وضعیت معطوف شده بود گفت: شرایط پیش آمده 

جوی کشور را با یک شرایط کاملًا متفاوت و دور از انتظار مواجه کرد.
وزیر دفاع با بیان اینکه با بروز این مشکل برای برخی استان های 
کشور، شاهد درخشش و سربلندی نیروهای مسلح و همه دستگاه ها و 
نهادهای امدادرسان جهت مقابله با این بحران ها بوده ایم اظهار داشت: 
اخلاص، تلاش و مردانگی و احساس مسئولیت دینی مردم، نیروهای 
مسلح و دستگاه های دولتی در سیل استان های گلستان، ایلام، لرستان، 

خوزستان و شیراز مثال زدنی و قابل تحسین بود.
موقعیت  هوشمندی،  درایت،  به  اشاره  با  حاتمی  سرتیپ  امیر 
شناسی برجسته و به هنگام مقام معظم رهبری در صدور اوامرشان به 
نیروهای مسلح در گسیل امکانات برای یاری رسانی به سیل های اخیر 
گفت: پس از فرمان مطاع فرمانده معظم کل قوا همه امکانات نیروهای 
مسلح وارد میدان شد و به صورت جهادی در اختیار مدیریت بحران 

کشور قرار گرفت.
وزیر دفاع با اشاره به مدیریت خوب، جهادی و انقلابی نیروهای 
مسلح در مواجهه با بحران سیل افزود: ارتش، سپاه، ناجا و وزارت دفاع 
با تقسیم کار مناسب و کار شبانه روزی و پرحجم و پای کار آوردن 
همه تجهیزات امدادی اعم از هواپیما، بالگرد، نفربر، تجهیزات فنی و 
مهندسی و … توانستند بحران ناشی از سیل را به خوبی کنترل کنند.

در طی این نشست سردار عراقی جانشین نیروی زمینی سپاه و مسئول 
هماهنگ کننده نیروهای مسلح، فرمانده قرارگاه جنوب غرب نیروی 
زمینی ارتش جمهوری اسلامی ایران، فرمانده انتظامی استان خوزستان 
و جمعی از فرماندهان و مسئولین ارشد نیروهای مسلح گزارشی از روند 

خدمت رسانی در موضوع سیل خوزستان ارائه کردند.

در جلساتی جداگانه و با حضور رییس جمهور؛

برنامه های سال جاری 4 معاونت ریاست جمهوری، 
وزارت ورزش و بانک مرکزی بررسی شد

جمهوری،  ریاست  معاونت  چهار  سال ۱۳۹۷  عملکرد  گزارش 
وزارت ورزش و بانک مرکزی و برنامه های سال جاری آنها در جلسات 
جداگانه حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی رئیس جمهور با 

روسای هریک از این دستگاه ها بررسی شد.
در این جلسات که روز شنبه با حضور محمدباقر نوبخت معاون 
رییس جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه کشور، لعیا جنیدی 
معاون امور حقوقی رییس جمهور، سورنا ستاری معاون علمی و فناوری 
رییس جمهور، علی اکبر صالحی معاون رییس جمهور و رییس سازمان 
انرژی اتمی، مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان و آقای عبدالناصر 
همتی رئیس کل بانک مرکزی جمهوری اسلامی و به ریاست رئیس 
تشریح  به  ها  دستگاه  این  روسای  از  یک  هر  شد؛  تشکیل  جمهور 
دستاوردها و برنامه های اجرا شده در سال ۹۷ در حوزه عملیاتی تحت 

مدیریت خود و برنامه های سال جاری پرداختند.
رئیس جمهور نیز در این جلسات پس از استماع گزارش ها، با 
قدردانی از تلاش ها و زحمات انجام شده، رهنمودها و نکاتی ضروری 
این دستگاهها و  برنامه های سال جاری  را برای بهبود روند اجرای 

وزارتخانه ها ارائه کرد.

سردار سلامی: افتخار می کنیم از سوی ترامپ، 
تروریست خوانده شویم

جانشین فرمانده کل سپاه گفت: برای ما افتخار است که از سوی 
فردی همچون ترامپ، تروریست خوانده شویم.

سردار حسین سلامی جانشین فرماندهی کل سپاه پاسداران که 
برای بررسی وضعیت سیل زدگان منطقه دشت آزادگان به هویزه سفر 
کرده است، در بدو ورود به یادمان شهدای هویزه مورد استقبال عشایر 
سیل زده قرار گرفت و با حضور در گلزار شهدای هویزه به مقام شامخ 

شهیدان کربلای ایران ادای احترام کرد.
سردار سلامی بیمارستان صحرایی شهدای نیروی دریایی ندسا را 
که دارای بخش های تخصصی، اورژانس، اتاق عمل، درمانگاه زنان، بخش 
داخلی، آزمایشگاه و جهت خدمت رسانی رایگان به اهالی منطقه برپا 

شده است را افتتاح کرد.
جانشین فرمانده کل سپاه با اشاره به اقدام اخیر کاخ سفید علیه 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، گفت: برای ما باعث افتخار است که از 

سوی فردی چون ترامپ، تروریست خوانده شویم.
وی در ادامه مقاومت مردم غیور هویزه را الگویی برای مقاومت 
همه دوست داران نظام و انقلاب اسلامی دانست و از صبوری و همراهی 

مردم منطقه در بحران سیل قدردانی کرد.

انتصاب سخنگوی جدید وزارت امور خارجه 
سیدعباس موسوی به عنوان یازدهمین سخنگو و رئیس جدید 

مرکز دیپلماسی عمومی و رسانه ای وزارت خارجه منصوب شد.
از  الملل  بین  روابط  ارشد  کارشناسی  مدرک  دارای  موسوی 
دانشکده وزارت امورخارجه است، او پیش از این مسئولیت هایی چون 
دبیر اول و سرپرست نمایندگی جمهوری اسلامی ایران در هنگ کنگ، 
رایزن اقتصادی در سفارت  جمهوری اسلامی در هلند، رییس اداره سوم 
دیپلماسی رسانه ای در مرکز دیپلماسی عمومی و رسانه ای و مدیرکل 
اطلاع رسانی و امور سخنگویی مرکز دیپلماسی عمومی و رسانه ای را در 

کارنامه خود داشته است.
بهرام قاسمی هم به عنوان سفیر جمهوری اسلامی در فرانسه 
انتخاب و جانشین ابوالقاسم دلفی شد. قاسمی جمعه ۲۳ فروردین با 

انتشار متنی از رسانه ها خداحافظی کرد.
جابری انصاری معاون امور مجلس و ایرانیان وزارت خارجه شد
حسین جابری انصاری دستیار ارشد وزیر خارجه در امور سیاسی 
امروز با حکم وزیر امور خارجه به عنوان معاون امور مجلس و ایرانیان 
وزارت خارجه منصوب شد. حسین پناهی آذر نیز عهده دار معاونت 
اداری و مالی وزارت امور خارجه شده است. مراسم تودیع و معارفه 
سخنگویان سابق و جدید و معاونان اداری و مالی و امور مجلس و 

ایرانیان روز یکشنبه برگزار  می شود.

ترزا می تا تکمیل بریگزیت نخست وزیر می ماند
وزیر خزانه داری بریتانیا تاکید کرد، ترزا می تا زمان بیرون رفتن 

این کشور از اتحادیه اروپا در پست نخست وزیری باقی می ماند.
فیلیپ  اظهارات  اسوسیشن،  پرس  خبرگزاری  گزارش  به 
که  می شود  مطرح  شرایطی  در  بریتانیا  خزانه داری  وزیر  هاموند، 
ادامه  بریگزیت همچنان  برای رفع بن بست  رایزنی های بین حزبی 
تعویق  به  اکتبر  تا ۳۱  اروپا  اتحادیه  از  بریتانیا  تاریخ خروج  دارد. 

افتاده است.
هاموند به بلومبرگ گفت: ترزا می، نخست وزیر بریتانیا تاکید دارد 
به محض عقد توافق و خروج ما از اتحادیه اروپا کناره گیری خواهد 
کرد. تا جایی که اطلاع دارم او قصد ندارد پیش از حصول توافق قدرت 
را ترک کند. او فردی که بسیار احساس مسوولیت می کند. او حس 
می کند مقابل مردم بریتانیا مسوول است تا بریگزیت را اجرا کند و قطعاً 

قصد دارد وظیفه اش را به نحو احسن انجام دهد.
وزیر خزانه داری بریتانیا همچنین گفت موضع حزب اپوزیسیون 
کارگر درباره برگزاری یک رفراندوم جدید درباره بریگزیت مشخص 

نیست.

دیوان  قضات  که  داد  پیشنهاد  قضاییه  قوه  رئیس 
عالی کشور با رویکردی آسیب شناسانه، هر فصل یک بار، 
نکاتی را که موجب نقض آرای محاکم می شود استخراج 
و تدوین کنند تا این نکات و مصادیق، زمینه ساز تدوین 
دستورالعمل های لازم برای جلوگیری از تکرار کاستی ها 
اتقان  نهایتا موجب  نقایص در رسیدگی های قضایی و  و 

بیشتر آرای محاکم شود.
مشورتی  جلسه  در  رئیسی  سیدابراهیم  الله  آیت 
قانون  اجرای اصل ۱6۲  عالی کشور در  دیوان  با قضات 
برای  توفیق  آرزوی  و  شعبانیه  اعیاد  تبریک  با  اساسی، 
برخورداری از برکات و فیوضات این ماه باعظمت، تصریح 
قرار  تصریح  مورد  اساسی  قانون  در  آنچه  براساس  کرد: 
گرفته است، دیوان عالی کشور عالی ترین مرجع قضایی 
کشور و تصمیم این دیوان، نظر نهایی و صائب برای همه 

قضات پس از طی فرایند قضایی پرونده هاست.
رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه قضات دیوان عالی 
برتر  نقطه  در  تعهد  و  ایمان  تجربه،  علم،  نظر  از  کشور 
از این علم و تعهد نشأت  اند و دیدگاه هایشان  ایستاده 
افزود: معتقدم آنچه به عنوان وظیفه نظارتی  می گیرد، 
دیوان عالی کشور در قانون اساسی ذکر شده است، اطلاق 
دارد و محدود به نظارت شکلی دیوان و نقض و ابرام آرا 
نیست بلکه شامل نظارت بر قبل، حین و بعد از رسیدگی 

های قضایی می شود.
معوقه  پرونده  در حال حاضر  اینکه  بیان  با  رئیسی 
به  غالبا  ها  پرونده  و  ندارد  وجود  کشور  عالی  دیوان  در 
روز هستند، از تلاش قضات دیوان در این زمینه قدردانی 
کرد و ادامه داد: بحث وظیفه نظارتی دیوان عالی کشور از 
زمان مرحوم آیت الله شاهرودی در قوه قضاییه مطرح بود 
اما در دوره ریاست حضرت آیت الله آملی، شکل عملیاتی 
تری به خود گرفت. در این دوره تلاش داریم به نقطه ای 
برسیم که در راستای نظارت دیوان عالی کشور بر اجرای 
موجب  که  تکراری  مشکلات  محاکم،  در  قوانین  صحیح 

نقض آرا می شود از بین برود و با اصلاح روش ها، شاهد 
نقض احکام به دلیل ایرادات مشابه و تکراری نباشیم.

و  ها  استدلال  اینکه  بیان  با  قضاییه  قوه  رئیس 
های  رسیدگی  از  مرحله  هر  در  قضات  های  استنباط 
قضایی باید در نهایت دقت و صحت باشد، پیشنهاد داد: 
مجموعه  بار،  یک  فصل  هر  کشور،  عالی  دیوان  قضات 
نظرات خود در خصوص آرای صادره از محاکم را که در 
جلسات هیات عمومی یا سایر نشست ها مطرح می شود، 
تا  کنند  تدوین  و  استخراج  آسیب شناسانه  رویکردی  با 
این نظرات، زمینه ساز تدوین دستورالعمل ها و بخشنامه 
در  نقایص  و  ها  کاستی  تکرار  از  جلوگیری  برای  هایی 
رسیدگی های قضایی و نهایتا موجب اتقان بیشتر آرای 

محاکم شود.
نظارتی  شأن  و  کشور  عالی  دیوان  جایگاه  رئیسی، 
آن را موجب توقع بحق مردم، نخبگان و اصحاب دعوی 
از این مرجع مهم برای اجرای قوانین، موازین شرعی و 
عالی  دیوان  گرچه  کرد:  اظهار  و  دانست  عدالت  تحقق 
اما  است  ایستاده  تقدیری  قابل  نقطه  در  امروز  کشور 
دارد  فاصله وجود  نقطه مطلوب،  به  تا رسیدن  همچنان 

بر  نظارت  مسیر  در  کشور  عالی  دیوان  محترم  قضات  و 
وحدت  آرای  صدور  و  محاکم  در  قوانین  صحیح  اجرای 
رویه، باید کم شدن فاصله دیوان با نقطه آرمانی و تحولی 

خود را همواره مد نظر قرار دهند.
دیوان  دادسرای  قضات  نقش  قضاییه،  قوه  رئیس 
عالی کشور و مجموعه رأس و بدنه دیوان را برای رسیدن 
در خصوص  و  کرد  ارزیابی  مهم  بسیار  مطلوب  نقطه  به 
که  صحبتی  در  گفت:  کشور  عالی  دیوان  آینده  ریاست 
از دیوان  به رفتن  ایشان مصمم  آقای کریمی داشتم،  با 
الله  آیت  حضرت  ریاست  زمان  در  و  بودند  کشور  عالی 
آملی هم درخواست خود را برای بازنشستگی ارائه کرده 
متحمل شدند  را  بسیاری  زحمات  ایشان حقیقتا  بودند. 
و تلاش های بسیار موثری در مقام ریاست دیوان عالی 
دیوان  روسای  سایر  همانند  امیدوارم  که  داشتند  کشور 
ماندگار  های  تلاش  مختلف،  های  دوره  طول  در  عالی 
می  فعالیت  که  جایگاهی  هر  در  و  پیگیری شود  ایشان 

کنند، همچنان منشأ آثار و برکات فراوان باشند.
قانون   ۱6۲ اصل  اجرای  در  و  ادامه  در  رئیسی 
اساسی، مشورت با قضات دیوان عالی کشور برای انتخاب 

رئیس این مرجع عالی قضایی را در دستور کار قرار داد 
برای  مختلفی  های  روش  کنون  تا  کرد:  خاطرنشان  و 
این مشورت وجود داشته است اما نظر بنده این بود که 
همه قضات دیوان عالی در یک جلسه، نظرات خود را به 
دیوان  ریاست  تا در خصوص  ارائه کنند  صورت مکتوب 
عالی کشور تصمیم گیری شود. نظراتی را نیز به صورت 
اسامی  دوستان،  برخی  و  ام  کرده  دریافت  غیررسمی 
مختلفی را پیشنهاد داده اند که برخی از این گزینه ها 
از  خارج  برخی  دارند،  حضور  کشور  عالی  دیوان  داخل 
هستند.  قضاییه  قوه  از  خارج  اساسا  هم  برخی  و  دیوان 
اولویت بنده برای انتصاب رئیس دیوان عالی کشور، این 
است که گزینه مورد نظر از داخل مجموعه دیوان عالی 
کشور باشد و افرادی که خارج از دیوان در قوه قضاییه 
حضور دارند یا خارج از دستگاه قضایی فعالیت می کنند، 

در اولویت های دوم و سوم قرار خواهند داشت.
رئیس قوه قضاییه در پایان، با تاکید مجدد بر ضرورت 
و  شعبان  های  ماه  برکات  از  بیشتر  چه  هر  مندی  بهره 
رمضان به ویژه از سوی قضات که به دلیل جایگاه خطیر و 
خلیفه اللهی خود همواره نیازمند عنایات و امدادهای حق 
تصریح  هستند،  السلام  علیهم  معصومین  ائمه  و  متعال 
معظم  مقام  فرمایشات  در جهت  امیدواریم همگی  کرد: 
به  انقلاب،  دوم  گام  بیانیه  در  العالی(  ظله  )مد  رهبری 
درستی نقش خود را در اجرای عدالت و افزایش اعتماد 
عمومی ایفا کنیم و با بهره مندی از تجربیات چهار دهه 
گذشته، حرکتی متفاوت را در دستگاه قضایی با همفکری 
و  حوزوی  بدنه  و  حقوقدانان  فرهیختگان،  قضات،  همه 

دانشگاهی کشور آغاز کنیم.
بر اساس این گزارش، چند تن از قضات دیوان عالی 
کشور نقطه نظرات خود را در این جلسه مطرح کردند و 
همگی قضات نیز سه گزینه پیشنهادی خود برای ریاست 
دیوان عالی کشور را به ترتیب اولویت و به صورت مکتوب 

ارائه کردند.

وزیر اطلاعات با تاکید بر نقش مهم امنیت در امر فعالیت اقتصادی گفت: 
در این راستا موظف به حمایت از اقتصاد و فعالان اقتصادی هستیم و وزارت 

اطلاعات نیز آماده خدمت به بخش صنعت است.
شرکت  از  بازدید  در  علوی  محمود  سید  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
پتروشیمی نوری در منطقه عسلویه با بیان اینکه تحولات مهمی در منطقه 
پارس جنوبی ایجاد شده است، اظهار کرد: بخشی از تحولات ایجاد شده در 
منطقه پارس جنوبی مربوط به تکنولوژی و بخشی نیز نتیجه تدابیر و تلاش 

متخصصان داخلی است.
وی با بیان اینکه عسلویه نماد امیدواری و تلاش متخصصان و مهندسان 
متخصصان  تلاش  با  عسلویه  و  پارس جنوبی  منطقه  در  افزود:  است،  ایرانی 

داخلی تحولات شگرفی ایجاد شده که نشان از آینده ای امیدوارکننده  دارد.
وزیر اطلاعات با تاکید بر حمایت از طرح های تثبیت کننده جمعیت در 
جنوب کشور خاطرنشان کرد: هر اقدامی که منجر به فعال کردن خطه جنوب 
کشور به  عنوان تثبیت کننده جمعیت و کمک کننده به امنیت آن باشد، مورد 

حمایت قرار می گیرد.

به بخش صنعت است و  آماده خدمت  تاکید کرد: وزارت اطلاعات  وی 
به معنای ثبات جمعیت  اینکه، فعال کردن صنعت خطه جنوب  به  با توجه 
این منطقه و به معنی بالا بردن ضریب امنیت است از هیچ تلاشی فروگذار 
نمی شود.علوی با تاکید بر پیگیری حل مشکلات واحدهای تولیدی برای رونق 
اقتصادی افزود: هر طرحی که بتواند در حل  مشکلات منطقه جنوب و رونق 
تولید به  ویژه در مجتمع های پتروشیمی تسهیل کننده باشد، از طریق وزیران 

مربوطه پیگیری می شود.
وی با بیان اینکه در شرایط تحریم واحدهای تولیدی با مشکلاتی مواجه 
می شوند تاکید کرد: مشکلات بازرگانی و صادرات واحدهای تولیدی به مراتب 
ناشناخته  نعمت  دو  را  امنیت  و  سلامت  است.وی  تولید  مشکلات  از  بیشتر 
دانست و تاکید کرد: امنیت، کالای نامحسوس است و تا از دست نرود اهمیت 
کار  ثمره  به همین سبب کمتر کسی متوجه  نمی شود،  به  خوبی آشکار  آن 

سربازان گمنام امام زمان )عج( می شود.
وزیر اطلاعات جایگاه امنیت در توسعه و پیشرفت را بسیار مهم دانست 
و افزود: برای نمونه در همین عسلویه چنانچه امنیت نباشد پیمانکاران منطقه 

نمی توانند فعالیت کنند.
علوی با اشاره به اینکه امنیت در سرمایه گذاری و رشد فیزیکی کار تاثیر 
بسزایی دارد تصریح کرد: در این راستا موظف به حمایت از اقتصاد و فعالان 

اقتصادی هستیم تا بتوانند به  خوبی روی پای خود بایستند.

مبنی  ترامپ  تصمیم  اساسی  عامل  شاید  گفت:  بروجردی  علاءالدین 
صهیونیستی  رژیم  اسلامی،  انقلاب  پاسداران  سپاه  خواندن  تروریست  بر 
به شدت  ریاست جمهوری  انتخابات  آینده  دور  برای  ترامپ  که  باشد چرا 
دادن  باج  در حال  مرتب  و  است  آمریکا  در  لابی صهیونیسم  رای  نیازمند 

به این رژیم است.
علاءالدین بروجردی، نماینده مردم بروجرد و اشتراین و عضو کمیسیون 
اشاره  با  با پرس تی وی  امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس در گفت وگو 
به مخالفت های زیاد سیاستمداران جهان و حتی کارشناسان وزارت خارجه 
آمریکا در اتخاذ این تصمیم یعنی معرفی سپاه به عنوان یک گروه تروریستی 
را بدون  تبعاتش  و  آثار  و  را مرتکب شده  بزرگی  اشتباه بسیار  ترامپ  گفت: 
بدلیل  انجام دهیم،  اسلامی  اقدامی   به عنوان جمهوری  ما  باشد  نیاز  آن که 

محبوبیت بالای ایران و سپاه، از سوی کشورهای منطقه خواهد دید.
بروجردی گفت: آمریکا برای تغییر ساختار سیاسی حاکم بر سوریه در 
طول سال های گذشته، برنامه ریزی و سرمایه گذاری گسترده ای را انجام داد به 
طوری که تلاش داشت تا موازنه قدرت را در منطقه که به نفع جبهه مقاومت 
است، به نفع رژیم صهیونیستی تغییر دهد. به همین دلیل از همه ظرفیت های 
خود و همپیمانان اروپایی و منطقه ای خود استفاده کرد و تروریست ها را از 
۸۰ کشور دنیا در کشورهای همسایه سوریه آموزش داده و به سوریه آوردند.

وی ادامه داد: آن ها از داعش حمایت همه جانبه کردند و حتی بسیاری 
در  را  آن ها  زخمی های  و  دادند  نجات  سوریه  زندان های  از  را  داعشی ها  از 
بیمارستان های رژیم صهیونیستی درمان کردند. این یعنی حمایت آمریکا از 
گروه تروریستی شناخته شده داعش، کاملا روشن بود و با این سرمایه گذاری 
کلان، آمریکا تصور می کرد که حتما پیروز خواهد شد ولی شکست خوردند 

که این مساله بسیار مهم، کلیدی و استراتژیک است.
که  بیان  با  مجلس  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 

آمریکایی ها شکست خود در سوریه و عراق را به پای سپاه پاسداران انقلاب 
از  انتقام گیری  دنبال  به  نوعی  به  و  نوشتند  سلیمانی  قاسم  حاج  و  اسلامی  
محاسبات  در  آمریکایی ها  افزود:  هستند،  کشور  دو  این  در  خود  شکست 
خود دچار اشتباه شده اند چرا که آن ها به میزان نفوذ سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی ایران در منطقه به خوبی مطلع اند و می دانند که مردم علاقه زیادی به 
سردار سلیمانی و سپاه پاسداران دارند. سپاهی که نجات گر ملت های منطقه 
از دست تروریست ها بود و از آن جایی که آمریکایی ها دیدند که در این میدان 

بازنده هستند، دست به چنین اقدامی زدند.
بروجردی ادامه داد: آمریکایی ها هرگز به فکر ملت ها و کشورهای منطقه 
به  دستیابی  برای  سیاسی  فشارهای  و  زور  از  صرفا  آن ها  نیستند،  و  نبوده 
اهدافشان برای جلب همکاری دیگر کشورها با خود استفاده می کنند. بنابراین، 
آمریکا هیچ محبوبیتی در منطقه ندارد. ترامپ درواقع یک تاجر است و طبیعتا 
تا از طریق فشار، زور، اشغال و یا  به دنبال گاوهای شیرده در منطقه است 
به نظر من، جنگ خیلی هم در سیاست  به خواسته های خود برسد.  جنگ 
ترامپ وجود ندارد چرا که او به دنبال این است به هر صورت ممکن، درآمد 

بیشتری را از طریق فشارهای سیاسی و بین المللی کسب کند.
نماینده مردم بروجرد و اشتراین در مجلس درباره جایگاه سپاه در نظام 
منطقه  کشورهای  و  ایران  مردم  میان  همچنین  و  ایران  اسلامی    جمهوری 
گفت: سپاه بخش مهمی از حاکمیت ما و در کنار ارتش، نیروی مسلح رسمی  
جمهوری اسلامی  ایران است و این دو همانند دو لبه قیچی هستند که دشمن 
را از بین می برند. رشد سپاه در طول سال های گذشته بسیار قابل توجه بوده 
است. ما در دوران هشت سال جنگ تحمیلی، موشکی در اختیار نداشتیم تا 
اما اکنون جزو چند کشور موشک ساز دنیا هستیم و  از خودمان دفاع کنیم 

بخش هوافضای سپاه نقشی بسیاری راهبردی را در این زمینه ایفا می کند.
از  انقلابی سپاه در دفاع  تفکر  تعیین کننده  بر نقش  تاکید  با  بروجردی 

امنیت ملی و مردم مظلوم منطقه و جهان و همچنین مقابله با تروریست ها، 
کرد:  عنوان  ترامپ  تصمیم  قبال  در  مجلس  نمایندگان  واکنش  در خصوص 
الملل است.  بین  اصل عمل متقابل یک اصل شناخته شده در عرصه حقوق 
ما در روزهای اخیر هشدارهای لازم را به آمریکا داده بودیم و قبل از آن نیز 
وزیر خارجه ما از مجاری دیپلماتیک به مقامات آمریکایی هشدار داد که اگر 
که  داد  خواهیم  انجام  را  مشابهی  اقدام  تردید  بدون  بدهند،  انجام  اقدامی را 
نمایندگان ما طرح مذکور را امضا کردند. طرحی که بر اساس آن، ما نیروهای 
آمریکا را در منطقه و غرب آسیا که تحت عنوان سنتکام فعالیت می کنند، به 

عنوان نیروهای تروریستی معرفی می شوند.
وی با با عبث خواندن و غیرمنطقی بودن تصمیم ترامپ که با مخالفت 
کشور  جمهور  رئیس  که  است  این  بر  فرض  افزود:  شد،  مواجه  نیز  جهانی 
مهمی همانند آمریکا به مسئولین عالی رتبه خودش از وزارت خارجه، پنتاگون 
و یا مشاورین امنیتی اهمیت بدهد منتها ترامپ در خیلی از مسائل جهانی به 

همین صورت و بدون هرگونه ضابطه و منطقی عمل می کند.
پایان گفت:  امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس در  عضو کمیسیون 
جدای از این تشتتی که امروز در سطح قابل توجهی در آمریکا شاهدیم، نباید 
این  اساسی  عامل  واقع، شاید  در  فراموش کنیم.  را  رژیم صهیونیستی  نقش 
تصمیم ترامپ، رژیم صهیونیستی باشد چرا که او برای دور آینده به شدت 
نیازمند رای لابی صهیونیسم در آمریکا است و مرتب در حال باج دادن به این 
رژیم است. این ارزش آمریکا را در عرصه بین المللی به شدت کاهش داد. در 
واقع، فکر می کنم که فشار رژیم صهیونیستی عامل اصلی این تصمیم گیری 
را شاهدیم.  رژیم صهیونیستی  برابر  در  آمریکا  تغییر وزن  نوعی  به  ما  و  بود 
آمریکا در  تابع رژیم صهیونیستی شده و هیچوقت  و  آمریکا زیردست  امروز 
هیچ دولتی اینقدر از خودش ضعف نشان نداده بود و این نشان دهنده علامت 

مهمی  از افول آمریکا است.

رییس شعبه سوم دادگاه های ویژه رسیدگی به پرونده های اقتصادی در 
از  اقا  آل  الاسلامی  مرجان شیخ  اتهامات خانم  رد  بر  مبنی  به سوالی  پاسخ 
ادله  بیشتر  گفت:  پتروشیمی،  پرونده  چارم  جلسه  در  فرد  این  وکیل  سوی 
وکیل براساس اظهارات اقای حمزه لو بوده است نه اینکه خودشان مستندی 

ارائه داده باشند.
مقام  مسعودی  قاضی  پتروشیمی  دادگاه  جلسه  چهارمین  پایان  در 
به  پرونده  ارجاع  به  متهمان  از  یکی  اصرار  با  رابطه  در  خبرنگاران  در جمع 
کارشناسی، گفت: این ادعاها در قالب مدافعات است یا از سوی شاکی مطرح 
می شود و تمام اینها ارزیابی می شود ولی به معنای این نیست که ضرورتی 

برای ارجاع به امر کارشناسی وجود داشته باشد.
وی گفت: ارجاع امر کارشناسی زمانی انجام می شود که بحث یک بحث 
کاملا تخصصی باشد و دادگاه نتواند احراز کند و  برای حفظ حقوق متهمان 

این کار خواهد شد. تاکنون اسنادی که مدعی آن هستند را ندیده ایم و در 
نظرات  و  کنیم  بررسی  را  اسنادش  باید  کرد.   خواهیم  بررسی  ارائه  صورت 
در  شرکت ها  و  مرکزی  بانک  از  شده  اخذ  استعلامات  و  موجود  کارشناسی 

پرونده را بررسی کنیم.
شیخ  مرجان  اتهامات  رد  بر  مبنی  سوالی  به  پاسخ  در  مقام  مسعودی 
اساس  بر  وکیل  ادله  بیشتر  گفت:  فرد  این  وکیل  از سوی  آقا  آل  الاسلامی 
اظهارات اقای حمزه لو بوده است، نه اینکه خودشان مستندی ارائه داده باشند 
یا برگرفته از ادله جمع شده باشد؛ لذا تمام اظهارات آقای حمزه لو مبنی بر 
اینکه تمام پول ها به حساب های کشور برگشته است در دست بررسی است که 
قرار است مستندات ان امروز به ما ارایه شود، یعنی خود وکیل هیچ ملاقاتی با 
متهمه نداشته است که دفاعیاتش بر گرفته از ان اظهارات و یا اسنادی باشد 

که خانم شیخ الاسلامی ارایه کرده باشد.

صنایع  ملی  شرکت  توسط  اسناد  ارائه  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  وی 
پتروشیمی گفت: تصمیم بر این بوده که اسناد را تا جلسه امروز به دادگاه ارائه 
دهند که بخشی از آن کامل شده است و برای مابقی آن از ما مهلت خواستند 

که تا جلسه بعد به دادگاه ارائه دهند.
پرونده مدیران بانک سرمایه به اجرای احکام ارسال شد

بانک  پرونده  وضعیت  آخرین  درباره  همچنین  مقام  مسعودی  قاضی 
سرمایه، گفت: در اولین روز کاری سال ۹۸، پرونده مدیران بانک سرمایه به 
شعبه اجرای احکام ارسال شده است و حکم باید اجرا شود.وی در پاسخ به 
به زندان  این پرونده هنوز  این سوال که حکم هنوز اجرا نشده و محکومان 
نرفته اند؟ گفت: شعبه اجرای احکام به منظور اجرای حکم، افرادی که مورد 
حکم قرار گرفتند را احضار و حکم را اجرا می کند و در صورتی که به رغم 

احضار، در شعبه اجرای احکام حاضر نشوند، دستور جلب صادر می شود.

رئیس قوه قضاییه: 

باید تمام ظرفیت های دیوان عالی کشور احیا شود

وزیر اطلاعات:موظف به حمایت از اقتصاد و فعالان اقتصادی هستیم

بروجردی: رژیم صهیونیستی عامل تصمیم ترامپ در تروریست خواندن سپاه است

پرونده مدیران بانک سرمایه به اجرای احکام ارسال شد
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رییس دفتر رییس جمهور:

عراق و اقلیم 
کردستان، 
فرصتی 
بسیار عالی 
برای توسعه 
صادرات است

رئیس دفتر رئیس جمهور، گفت: عراق و اقلیم کردستان، 
فرصتی بسیار عالی برای توسعه صادرات و عبور از تحریم های 
ظالمانه است؛ چراکه در صورت افزایش حجم مبادلات تجاری، 
اقتصادی، جلوی دخالت های بیگانگان  مالی و درهم تنیدگی 

در روابط بین کشورها گرفته می شود .
محمود واعظی در جلسه سرمایه گذاری و توسعه استان 
کردستان، با بیان اینکه حادثه سیل فروردین ماه ۹۸ با وجود 
رنج و خسارات به مردم، برکاتی از جمله تأمین آب پشت سدها 
و رفع مشکلات محیط زیستی به همراه داشت، گفت: در این 
ارگان ها،  نهادها،  همه  بین  همدلی  و  همبستگی  شاهد  حادثه 

نیروهای مسلح و مردم بودیم.
و  کردستان  استان  ژئوپلتیک  موقعیت  به  اشاره  با  وی 
همجواری با کشور عراق، بیان کرد: همین امر موجب شده تا 
بخش دولتی و غیر دولتی نگاهی ملی نسبت به توسعه، آبادانی 

و مسائل این استان داشته باشند.
رئیس دفتر رئیس جمهور با تاکید بر اینکه اقتصاد کشور 
زمانی اصلاح می شود که بودجه دولتی برای سرمایه گذاری در 
استان ها به صفر و تأمین مالی و سرمایه گذاری بانک ها و بخش 
و  فعالیت و ورود جمعی  برسد، تصریح کرد:  اوج  به  خصوصی 
تیمی بانک ها و بخش خصوصی در پروژه های کشوری و استانی 
منجر به تقسیم سود و کاهش ریسک سرمایه گذاری ها می شود.
از  مرزی  استان های  به  بیشتر  توجه  ضرورت  بر  واعظی 
جمله کردستان تاکید و عنوان کرد: این استان ها آئینه کشور 
هستند؛ چرا که اکثر مبادلات و مراوادت کشورهای همسایه، نه 

در تهران بلکه دراین استان ها انجام می شود.
وی با اشاره به اینکه جمهوری اسلامی ایران، شریک اول عراق 
بوده و بالاترین میزان واردات این کشور از ایران است، گفت: عراق 
و اقلیم کردستان، فرصتی بسیار عالی برای توسعه صادرات و عبور 

از تحریم های ظالمانه است؛ چراکه درصورت افزایش حجم مبادلات 
دخالت های  جلوی  اقتصادی،  تنیدگی  درهم  و  مالی  تجاری، 

بیگانگان در روابط بین کشورها گرفته می شود.
رئیس دفتر رئیس جمهور، با تاکید بر اینکه توسعه خط ریلی 
به سنندج و در مرحله بعدی به مرز ایران و عراق از سیاست ها و 
برنامه های جدی دولت تدبیر و امید است، ابراز امیدواری کرد که با 

تأمین سرمایه مورد نیاز، این پروژه عملیاتی شود.
واعظی با اشاره به مزیت های بالای کشاورزی، دامپروری، 
گردشگری و معادن کردستان، ذکر کرد: باید با حمایت بانک ها 
مناسب  مجریان  دنبال  به  خصوصی  بخش  سرمایه گذاران  و 

دارای اهلیت باشیم.
احداث  برای  عراق  با  نامه  تفاهم  امضای  به  اشاره  با  وی 
این  از  یکی  کرد:  خاطرنشان  مشترک،  صنعتی  شهرک   ۵

شهرک های صنعتی در کردستان احداث می شود.


